
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 20.1.2021 kl.12.00 – 13.20 

Plats: Teamsmöte 

 

Närvarande: Alstrand Ulla  medlem 
Andersson Christian ordförande 
Bäckström Nina  vice ordförande 

  Henriksson Harold medlem 
  Karlsson Oskar  medlem kl. 12.20-13.20   
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
 
 
  § 1 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 2 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 3 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 4 Verksamhetsberättelse 2021. 

Verksamhetsberättelsen för år 2021 godkändes. 
 
  § 5 Tillgänglighetsärenden. 
  

Tillgänglighetsärendelistan genomgicks. Ännu finns det några punkter som skall kontrolleras. 
 
Matmalmen Eva: Bo Lagerroos kontaktade Eva efter förra mötet. Rullstolsbundna personer kan 
för tillfället med ”draghjälp” komma in till restaurangen via terrassen som finns på baksidan av 
huset. Eva är villig att samarbeta om rådet kommer på en bra lösning för en ramp. Beslöts att 
några medlemmar från rådet besöker restaurangen på våren. 
 



I huset på Köpmansgatan 16 där bl.a skönhetssalong Pia Selin verkar finns tre ingångar med 
trappsteg på utsidan, någon av affärslokalerna har även trappsteg på insidan, ingen ramp finns. 
Till att börja med kontaktar Nina Bäckström företagaren Selin och på nästa möte besluter rådet 
hur vi fortsätter med ärendet.  
 
Tre små rum: på baksidan av huset finns en ramp.  
 
Gamla Elma: Innanför dörren till begravningsbyrån skulle behövas en liten ramp. Ingången vid 
blombutiken är trång, svårt att få den ändrad då huset är gammalt. Kunder med funktions-
nedsättning blir betjänade av blombutiksägaren vid sina bilar. 
  
Kommunalgården i Korpo: Huset har fått en ny bred ramp med ledstång. Huset har små WC:n 
som borde slås ihop till en större. Inva-WC saknas. 
 
I Korpo församlingshem finns inte någon inva-WC ännu byggd trots flera påminnelser, hörsel-
slingan fungerar inte heller. Ulla Alstrand lovade meddela ordföranden om ”bristerna” i huset. 
Ordföranden lovade kontakta Pargas kyrkliga samfällighets fastighetschef Jim Karlsson.  
 
Rådet planerar bjuda in tf. tekniska disponenten Joakim Enckell till ett möte och då diskuterar 
rådet med honom om olika fel som borde åtgärdas. 
 
 

  § 6 Övriga ärenden 
Ett problem som ofta kommer upp bland personer med diabetes i Pargas är problematiken kring 
utdelningen av vårdmaterial. Problemet är diabetesmottagningens öppethållningstider. 
Diabetesmaterial såsom teststickor, nålar och material till insulinpumpen skall hämtas ut under 
diabetesmottagningens öppethållningstider d.v.s må-to kl. 8-16 och fr kl. 8- 14. För barnfamiljer 
och personer i arbetslivet är detta ofta omöjligt. 
Vi kunde på stadsstyrelsens föredragningslista 17.1.2022 § 14 läsa att staden planerar flytta 
diabetesmottagningen från de nuvarande utrymmena till de nuvarande administrativa 
utrymmena i Malmkullas källare. Senast vid ifrågavarande flytt vill vi se en förändring i 
materialproblematiken. En lösning kunde vara låsta uthämtningsboxar, såsom Postens 
paketboxar som öppnas med en engångskod. Boxarna kunde vara placerade t.ex i en aula som 
inte är i direkt kontakt med HVC:s övriga utrymmen och som kunde hållas öppet även kvällstid 
och under veckoslut. Medlemmarna Nina Bäckström och Regina Lindman-Korpi har lovat skriva 
en skrivelse angående detta. På nästa möte går vi igenom skrivelsen och efter det skickar vi den 
vidare till diabetesskötarna och social- och hälsovårdsnämnden. 
 
I Välfärdscentrets fastighet på Vapparvägen 15 planeras tekniska reparationer och ändrings-
arbeten. Då det sker stora förändringar i fastigheter borde alltid äldrerådet och rådet för 
personer med funktionsnedsättning kontaktas. Ordföranden lovade kontakta fastighetschef 
Seppo Pihl och be om ritningar så att rådet kan ta del av dem. 
 
Fpa meddelar att det blir lättare att ansöka om handikappbidrag och vårdbidrag fr.o.m 
12.2.2022. 
 
 
 



 § 7 Följande möte  
Följande möte planeras till 24.3. 

 

 

 

Pargas 20.1.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


